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Zápisnica č. 4/2023 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 13.9.2023 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Vladimír Guoth 

Poslanci:                M. David. P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Kontrolórka obce:  PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka:       Ivana Cibuľová 
 
 
Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácia o akciách a prácach v obci 

5. Úprava rozpočtu 

6. Správa kontrolórky obce z vykonanej kontroly 

7. Schválenie finančného príspevku na rozšírenie kanalizácie 

8. Žiadosť o príspevok - ZO Slovenský zväz záhradkárov Ivachnová 

9. Žiadosť o nájom pozemku- Ing. Stanislav Jendrišák 

10. Žiadosť o podporu konania jarmoku formou finančného príspevku – 

Obec Partizánska Ľupča 

11. Návrh schválenia obnovy vydávania obecného občasníka 

12. Návrh schválenia zámeru osadenia informačných smerovníkov v obci 

13. Rôzne. 

14. Záver 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom.  

Ing. T. Ragula- požiadal o doplnenie návrhu programu v bode č. 12 o Návrh schválenia 

obstarania sypača za traktor. 

 

Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení 
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4. Informácia o akciách a prácach v obci 

5. Úprava rozpočtu 

6. Správa kontrolórky obce z vykonanej kontroly 

7. Schválenie finančného príspevku na rozšírenie kanalizácie 

8. Žiadosť o príspevok - ZO Slovenský zväz záhradkárov Ivachnová 

9. Žiadosť o nájom pozemku- Ing. Stanislav Jendrišák 

10. Žiadosť o podporu konania jarmoku formou finančného príspevku – 

Obec Partizánska Ľupča 

11. Návrh schválenia obnovy vydávania obecného občasníka 

12. Návrh schválenia zámeru osadenia informačných smerovníkov v obci 

Návrh schválenia obstarania sypača za traktor 

13. Rôzne. 

14. Záver 

 

Starosta dal hlasovať za doplnený program. 

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 2/ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starosta určil zapisovateľku Ivanu Cibuľovú a overovateľov zápisnice:  Martina Davida 

a Michala Likavčana 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

  

K bodu 3/ 

Kontrola plnenia uznesení 

Starosta – informoval prítomných, že sa opravili obrubníky pri kostole, vybudoval sa chodník 

od mostíka, vysypala sa cesta, umiestnilo sa zrkadlo pri RD pána F. Lenča, bola položená 

dlažba na chodníku pred RD p. D. Mrvu. Upozornil poslancov, že požiadavky do rozpočtu treba 

dať do 25.10.2023. 
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K bodu 4/  

Informácia o akciách a prácach v obci 

 

Starosta – informoval, že  

- priebežne sa  kosia verejné priestranstvá . Máme 2 kosačky, ale v súčasnosti je jedna, 

ktorá má 19 rokov v oprave.  

- dobudováva sa 150 m kanalizácie po RD p. J. Pažítku.  

- čistil sa jarok smerom od Majera po Rybník 

- čistil sa potok do RD p. J. Garaja po RD J. Poliakovej 

- je vypracovaná projektová dokumentácia na prístavbu kultúrneho domu 

Na prístavbu kultúrneho domu nie je vyhlásená výzva. Starosta rieši možnosť získania 

prostriedkov z fondov s MP Profitom. Ak nebude možnosť získať finančné prostriedky 

z fondov, obec musí šetriť peniaze a vziať si úver. 

 

K bodu 5/ 

Úprava rozpočtu obce 2023 

Kontrolórka obce – predniesla rozpočtové opatrenia starostu obce  

1) Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 zo dňa 31.7.2023 , ktorým sa navyšujú rozpočtové 

prostriedky v príjmovej a výdavkovej časti v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona 

č. 583/2004 Z.z. v sume 5 895,51 € 

 

2) Rozpočtové opatrenie č. 8/2023  zo dňa 30.8.2023, ktorým sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

3) Rozpočtové opatrenie č. 9/2022  zo dňa 31.8.2023, ktorým sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenia starostu obce 7-9/2023 

Kontrolórka obce ďalej predniesla: 

 

Rozpočtové opatrenie č. 10/2023  zo dňa 13.9.2023, ktorým sa navyšujú rozpočtové 

prostriedky v príjmovej a výdavkovej časti v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona 
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č. 583/2004 Z.z. v sume 725 € a ktorým sa presúvajú rozpočtové prostriedky v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky v súlade 

s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

V rozpočtovom opatrení sa realizuje presun finančných prostriedkov na kanalizáciu 1 000 € 

z hasičskej zbrojnice, kde spolu bude 10 054,- € určených na vybudovanie kanalizácie- 

realizácia nových stavieb. Z tejto položky po schválení sa finančné prostriedky v sume 

10 000,- € presunú na položku transfery v rámci verejnej správy.  Z cesty na ,, Novej ulici “ sa 

presúva 6 000,- € na cestu Povrazy. 

 

P. Huntošová – poukázala, že občania sa budú dotazovať spravenia cesty, ktorá je pani A. 

Grimm. 

Starosta – bude kontaktovať pani A. Grimm listom. Na cestu bolo vydané stavebné povolenie, 

kde cesta mala byť spravená s asfaltovou pokládkou. 

Kontrolórka obce- cesta mala byť skolaudovaná, má to riešiť stavebný dohľad. 

Ing. T. Ragula- opýtal sa, či sa neuvažuje o výmene okien v materskej škole. 

M. David – poznamenal, že by bolo dobré vymeniť staré okná ešte pred zimou, aby sa znížila 

spotreby plynu. 

Starosta –povedal, že sa môžu vymeniť okná. 

Kontrolórka obce- navrhla, aby sa rozpočtové prostriedky, ktoré boli určené na cestu na             

,, Novej ulici“  presunuli na okná na materskej škole vo výške 11 995,- € 

 

Prebehlo hlasovanie za upravené rozpočtové opatrenie 10/2023: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 6/ 

Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly 

Kontrolórka obce – predniesla Správu  z následnej kontroly stavu nehnuteľného majetku Obce 
Ivachnová a efektívnosti jeho využitia. 

Kontrola bola vykonaná na základe údajov z katastra nehnuteľností a porovnaním 
s evidenciou nehnuteľného majetku v účtovníctve obce. 

Kontrolórka obce uviedla stavby, ktoré nie sú evidované na liste vlastníctva: Dom smútku, 
Murovaná márnica, Šatne na ihrisku. Navrhla zosúladiť názvy stavieb na LV s účtovnou 
evidenciou, overiť v evidencii stavebnej a majetkovej agendy titul nadobudnutia vlastníckeho 
vzťahu k Lávke pre peších, ktorá sa využíva na premávku motorových vozidiel. Ďalej navrhla 
preveriť nájomnú zmluvu s firmou JORSS, spol. s r.o. a  prehodnotiť zmluvu s p. Jánom 
Kráľom. 

Starosta -  Lávka pre peších sa nazvala preto, aby sme tam mohli zavesiť plyn. 
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M. David – je potrebné Lávku premenovať na Most, alebo uzavrieť most a sprístupniť len pre 

peších. 

Starosta -  zistí akým spôsobom by sa dal zmeniť názov. 

Kontrolórka obce – treba premenovať Obecný športový dom na Hasičskú zbrojnicu. 

P. Huntošová- navrhuje uzavrieť most, kým sa to nevyrieši. 

Ing. T. Ragula -navrhuje prehodnotenie umiestnenia značiek na moste a orezať dreviny pri 

moste, aby bol lepší výhľad. 

Starosta – nesúhlasí s uzatvorením mosta, naši občania by museli obchádzať cez Bešeňovú. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie správu konrolórky obce. 

 

K bodu 7/  

Schválenie finančného príspevku na rozšírenie kanalizácie 

Finančné prostriedky v sume 10 000,- € sa poskytnú Vodárenskej spoločnosti a.s. 

Ružomberok na základe zmluvy. 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 8/ 

Žiadosť o príspevok – ZO Slovenský zväz záhradkárov Ivachnová 

Starosta – navrhol  poskytnúť, na základe žiadosti o príspevok  ZO Slovenského zväzu 

záhradkárov zo dňa 20.7.2023,  príspevok pre ZO Slovenského zväzu záhradkárov Ivachnová 

vo výške 400,- €  

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 9/ 

Žiadosť o nájom pozemku  - Ing, Stanislav Jendrišák 
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Starosta – oboznámil prítomných so žiadosťou Ing. Stanislava Jendrišáka zo dňa 21.8.2023 

o nájom pozemku. Žiada o prenájom pozemku o výmere 1 m² v lokalite cintorín na 

umiestnenie samoobslužného predajného automatu na náplne do kahancov. 

P. Huntošová- súhlasí so zriadením automatu a opýtala sa ako to bude so servisom, ak sa 

automat pokazí. 

Kontrolórka obce- v zmluve o nájme pozemku by mal byť zahrnutí aj servis samoobslužného 

predajného automatu a stanovená cena za nájom pozemku, ale dá sa urobiť aj zmluva 

o výpožičke zadarmo. 

Starosta – potom sa rozhodneme, či sa pripraví zmluva o nájme pozemku alebo zmluva 

o výpožičke. Budeme hlasovať či pozemok dáme do nájmu. 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 10/ 

Žiadosť o podporu konania jarmoku formou finančného príspevku - Obec Partizánska 

Ľupča 

Starosta – oboznámil prítomných so žiadosťou obce Partizánska Ľupča so žiadosťou 

o podporu konania jarmoku formou finančného príspevku alebo daru. 

P. Huntošová – súhlasí s vecným darom do tomboly. 

Starosta – navrhol vecný dar v hodnote 100,- € . 

Kontrolórka obce- navrhuje prijať smernicu o používaní reprezentačných výdavkov obce 

Starosta – dal hlasovať o poskytnutí vecného daru pre Obec Partizánsku Ľupču vo výške 100,- 

€ 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 11/ 

Návrh schválenia obnovy vydávania obecného občasníka 
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P. Huntošová – informovala, že v minulosti sa vydával občasník ZVESTI, zisťovala ako to 

fungovalo. Oslovila pôvodných členov redakčnej rady a oslovila aj nových ľudí. Občania sa 

budú môcť zapojiť do vydávania občasníka. Zisťuje cenovú ponuku na tlač. 

 

Starosta – dal hlasovať za vydávanie občasníka 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 12/ 

Návrh schválenia zámeru osadenie informačných smerovníkov v obci 

P. Huntošová – informovala prítomných o návrhu Ing. Alexandra Krakovského zriadiť 

umiestnenie smerovníkov v obci, ktoré by informovali turistov. 

M. Likavčan-  získal cenové ponuky ohľadom výroby smerovníkov a oboznámil prítomných.  

P. Huntošová – navrhuje umiestniť 2 stĺpiky so smerovníkmi a ponúknuť firmám zakúpenie 

smerovníkov. 

Starosta – navrhuje umiestniť v obci 4 stĺpiky so smerovníkmi. 

Ing. T. Ragula- navrhuje umiestniť smerovníky na verejné osvetlenie. 

Starosta – vytlačí mapku obci a vyznačí miesta, kde by mali byť umiestnené stĺpiky a zistí 

záujem firiem o umiestnenie smerovníka. Dal hlasovať , že akcia sa zaradí do rozpočtu na 

budúci rok. 

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

Návrh schválenia obstarania sypača za traktor 

Ing. T. Ragula- získal ponuky od rôznych firiem a zisťoval skúsenosti iných používateľov so 

sypačom ( Obec Švošov). 

Starosta – zisťoval možnosť garážovania sypača a materiálu na farme JANEK . Dal hlasovať, 

že obec zakúpi sypač. 

Prebehlo hlasovanie  
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Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

 K bodu 13/ 

Rôzne 

Ľ. Senko – predniesol požiadavku občanov o umiestnenie kontajnerov na sklo. 

Starosta – koše sme zrušili, pretože okolo nich bol neporiadok. 

Ľ. Senko – neporiadok bol hlavne okolo kontajnerov na plasty a papier. 

P. Huntošová – už bolo odsúhlasené neumiestnenie kontajnerov z dôvodu neporiadku, 

navrhuje aby starí ľudia mali možnosť  obrátiť sa na obec s požiadavkou o odnesenie fliaš. 

Ľ. Senko – poukázal, že jarok nebol čistený medzi mostíkom na Rybníku a cestou I/18. Je tam 

nános. 

Starosta – jarok sa čistil vlani. 

P. Huntošová – oboznámila prítomných s ponukou na virtuálny cintorín a navrhuje dať návrh 

do rozpočtu. Poďakovala Ing. Tomášovi Ragulovi, ktorý vykonal postrek proti burine v parku 

Rybník a vyzvala aj ostatných obyvateľov obce aby sa podielali na údržbe parku Rybník. 

Oboznámila prítomných s plánovanými podujatiami: Deň úcty k starších, Lampiónový 

sprievod, Katarínska zábava, Mikuláš, Silvester. 

P. Huntošová – oboznámila, že časť obyvateľov obce má záujem zriadiť cyklo-turistický oddiel 

pod OŠK. Jedná sa o organizovanie zájazdov , cyklo pretekov. Navrhuje zistiť záujem občanov 

byť členom klubu. 

P. Huntošová – na facebboku chce zriadiť odkaz na link, kde je zverejnená zápisnica. 

V spolupráci s MAS DOLNÝ LIPTOV by chcela zabezpečiť organizovanie detských denných 

táborov. 

Starosta – od MAS DOLNÝ LIPTOV máme prisľúbené finančné prostriedky na zariadenia do 

parku Rybník ( zatiaľ nebola vyhlásená výzva). 

P. Huntošová –navrhuje zriadiť pracovnú poradu, kde by sa poslanci aj občania mohli vyjadriť 

aké zariadenia by chceli umiestniť na parku Rybník. 

P. Huntošová – opýtala sa oko fungujú hasiči pri požiari v inej obci . 

Starosta – hasičov povoláva Krajský úrad Žilina . 

M. Likavčan – poukázal, že strecha na kaplnke je hrdzavá  a treba ju natrieť . 

Starosta – kaplnku rieši pamiatkový úrad a zariaďuje to pán farár . 
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M. David – poukázal  na lavičku cez mostík, ktorú treba opraviť . 

Ing. T. Ragula- opýtal sa na prenajímanie hasičskej zbrojnice . 

Starosta – prenajíma sa len pre členov DHZ. 

P. Huntošová – poukázala, že sa nemá kde stretnúť s komisiou. 

Starosta – dohodne s hasičmi, aby zastupiteľstvá a stretnutia komisií mohli byť v hasičskej 

zbrojnici. 

Ing. T. Ragula 

-  riešil auto pre obec a pracuje na tom 

-  navrhuje osadenie značky obytná zóna 

-  poznamenal, že treba urobiť servis pluhu na odhŕňanie 

- navrhuje vyrovnanie jám na ceste od domu p. I.Brveníka 

- poukázal na hodnotenie p. P. Huntošovej, ktoré sa ho dotklo a nemohol sa brániť 

nakoľko nebol ,prítomný na zasadnutí OZ 

P. Huntošová a Ing. T. Ragula si vydiskutovali vzniknutý problém. 

 

K bodu 14/ 

Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

 

                                                                                                       Vladimír Guoth                    

                                                                                                           starosta obce 

 

Zapísala : Ivana Cibuľová 

Overovatelia:  Martin David 

                       Michal Likavčan 
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